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Referat fra d. 20/8-19 
 
Deltagere: Steve, Joen, AG, Flemming, Louisa, Lean, Innocent, Steffen, Rene 
Fraværende: Anders, Torben 
 
Dagsorden: 
 

• Godkendelse af referat fra sidste møde – punkt ændret til indsigelser til sidste møde 
• Fremdrift på Igangsatte aktiviteter 

o Økonomi 
o Bestyrelses ændring 
o Hjemmeside 
o Overdragelse (lukket punkt) 
o Grønne områder 
o Legeplads 
o Sneberedskab 
o Festudvalg 

• Indkommende mail´s fra medlemmer 
• Any Other Business 

 
Bestyrelsesmødet 
Emner Opgaver / resultater 

Indsigelser til forrige møde Når der indkaldes til ekstraordinært bestyrelsesmøde skal der sendes 
dagsorden ud eller vi skal holde os til emnet som skal diskuteres. 

Fremdrift på igangsatte 
aktiviteter 

Økonomi: 
Næsten alle kontingenter er betalt, mangler 3 (tomme grunde). 
Rykker kan sendes 14 dage efter forfald. 
Status over vores økonomi blev givet. 
Økonomiske mails lægges i mapper af AG. 
 
Bestyrelses ændring:  
Torben er fratrådt bestyrelsen, 1. Suppleant Lean er trådt ind.  
Joen tiltræder som næstformand. 
Anders tager orlov fra bestyrelsesarbejdet på ubestemt tid. 
 
Hjemmeside: 
Ændring af bestyrelsessammensætning. 
Lean vil gerne være administrator sammen med Thomas 
 
Overdragelsesforretning: 
DAB er kontaktet ang. kantsten, men vi forventer ingen hjælp, vil kontakte 
kommunen.  
Gennemgang af ødelagte kantsten også i forhold til Gårdager – ift. Ret og 
rimeligt. Samme dialog angående Grimsager, der kommer et skriv om 
fælles tilbud. 
Gårdager næsten klar til overdragelse, mangler asfalt og kantsten, 
lovning på asfalt indenfor 1 år. 
 
Grønne områder: 
Træer mellem Nordager og Grimsager blev diskuteret igen, der blev 
enighed om at det ikke skal være frugttræer og ens træer med krone i den 
rette højde. 
 
Legeplads: 
Dialog med LBAB om bidrag til legepladsen. 
Kommunen rykket ift. byggetilladelse, lovning på 24 timers godkendelse 
efter byggetilladelsen er i hus, hvilket stadig ligger hos kommunen pga. 
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Næste møde i bestyrelsen: 
 
Dato:29/10-19  Tid: 19.00  Sted: Nordager 8  
 
Husk at se hjemmesiden: Vestervang4070.dk for info 
 
Spørgsmål og kommentarer kan skrives til bestyrelsen på: vestervang4070@gmail.com 
 
 

Konkursboet skal åbnes. 
DAB ønsker at vi benytter en tilsynsførende igennem kommunen, dette er 
ikke muligt, da kommunale inspektører kun tilser kommunale legepladser. 
 
Sneberedskab:  
Intet nyt 
 
Festudvalg: 
Der var sommerfest d. 31/8-19 fra kl. 14.30 for enden af Vestergårdager, 
med ca. 60 fremmødte. 
Der var telte, hoppeborg, køleskab, grill, samt salg af kaffe, kage, sluch 
ice til 5 kr. Og fadøl til 10kr. 
Man måtte gerne medbringe mad og drikkevarer selv. 
Hoppeborgen lukkede ved spisetid. 
Støjgener, lokation og frivillige blev diskuteret. 
 
TAK  til de frivillige der hjalp med at opstille telte m.m. fra kl 10 d. 31/8 
samt salg fra boden i løbet af dagen, og oprydning dagen efter d. 1/9 fra 
kl 9.  
 

Indkommende mail´s fra 
medlemmer:  
vestervang4070@gmail.com 
 

Kode til mail er ændret, grundet bestyrelsesskifte. Tlf. nummer samt mail 
til genoprettelse af kode er ændret, manual skrives af AG. 
Mange indkomne mails: 

1) Grimsager formand, spurgt ind til skilte og priser 
2) Kommunen ang. vigepligtsforhold ved Gårdager – der skal skilt 

og hajtænder. 
3) Bekymringer ang. sommerfest og larm i området. 
4) Parkering på vendeplads er forbeholdt gæsteparkering. 
5) Kontingent opkrævnings svar.  

 

Any Other Business 
Evt: 
 
 

Dialog med Grimsagers bestyrelse. 
Dialog om lejere kan stemme til grundejerforeningens generelforsamling. 
AG kontakter Amagershøj bestyrelse!  
Forslag om velkomst til nye beboere – evt. med gave og velkomst brev 
skal stemmes om til næste møde. 
 


